
Zorkun yolunda bunu
görenler şaştı kaldı

Osmaniye'de yayla yolunda
soğuk havaya ilginç bir

çözüm bulan bir genç, dikkatleri
üzerine çekti.Yaşadığı keyifli an-
ları paylaşan genç, “Arkadaşla-
rımı çok seviyorum. � Sayfa 2’te...

Osmaniye merkezli 3 ilde
terör örgütü DEAŞ'a yöne-

lik operasyonda gözaltına alınan
3 şüpheli tutuklandı.� Sayfa 2’de

Osmaniye'nin Düziçi ilçe-
sine bağlı Ellek Belediye

Başkanı Abbas Yeşildemir, Şehit
Necme�in Yıldız Ortaokulu'nun
Voleybol Şampiyonlarını beledi-
yede misafir e�i. � Sayfa 5’te...

Yeni yılın ilk bebeği ‘Ayşe Erva’ oldu

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”

GÜNLÜK MAHALLİ SİYASİ GAZETE www.akdenizgazetesi.com

02 Ocak 2024 Perşembe Yıl: 28 Sayı: 7014 Fiyatı: 4 TL.

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, Kadirli İlçesinde inşaatı devam eden deprem ko-
nutlarında incelemelerde bulunarak, yapılan çalışmalar hakkında bilgi aldı. Vali Yıl-

maz incelemelerinin ardından yaptığı açıklamada, "Kadirli’de 310 adet sosyal konutumuz
tamamlanmış durumda. 854 deprem konutumuzun da inşaatı hızla devam ediyor. İnşallah
Mayıs ayında tamamlamayı hedefliyoruz. � Sayfa 5’te...

Osmaniye Cebelibereket Gazeteciler Cemiyeti (CGC) Başkanı ve Akdeniz Gazeteciler Fe-
derasyonu Genel Başkan Vekili Ali Cihangir, Kadirli Kaymakamı Erdinç Dolu’yu maka-

mında ziyaret e�i. CGC Başkanı Ali Cihangir, ziyaretin ardından yaptığı açıklamada, halkın
kapısını çalıp bir fincan kahvesini içen, esnafın işyerine girip hayırlı işler dileyen yöneticilerin
her zaman başarılı olacağını, halkın bu anlayışla görev yapan yöneticilere her zaman güven duy-
duğunu vurguladı. � Sayfa 3’te...

Osmaniye’de 2024 yılının son saatlerinde Devlet Hastanesine başvuran Me-
lihat -Mahmut Karabacak çiftinin bebekleri dünyaya geldi. Çift, ‘Ayşe Erva’

ismini verdikleri bebeklerini kucaklarına alarak 2025’e girmenin mutluluğunu ya-
şadı.Osmaniye’de 2025 yılının ilk bebeği Osmaniye Devlet Hastanesi’nde dünyaya
gelen ‘Ayşe Erva’ oldu. Hastaneden yapılan açıklamada, Melihat - Mahmut Kara-
bacak çiftinin normal doğumla bir kız bebeği dünyaya geldiği bildirildi.
Açıklamada, " Hastanemiz’de 2025 yılının yeni yılın ilk bebeği dünyaya geldi. Nor-
mal doğumla dünyaya gelen 'AYŞE ERVA' isimli kız çocuk yeni yılın ilk bebeği
oldu.Hastane Yönetimi olarak Melihat-Mahmut Karabacak çiftimize gözünüz
aydın olsun diyor, Ayşe Erva bebeğimizin de vatana ve millete hayırlı bir evlat ola-
rak yetişmesini, sağlık ve huzur dolu bir ömür geçirmesini diliyoruz” denildi.

Kaynak: Osmaniye Devlet Hastanesi
Şampiyon sporcular,
Başkan Yeşildemir’i
ziyaret etti

CGC Başkanı Cihangir, Kaymakam
Dolu’yu ziyaret etti

Deprem konutları en kısa
sürede tamamlanacak

Osmaniye'de, şüphe üzerine
durdurulan 2 otomobilde 12

düzensiz göçmen yakalandı, göç-
men kaçakçılığı iddiasıyla gözaltına
alınan sürücü tutuklandı.İl Emniyet
Müdürlüğü Göçmen Kaçakçılığıyla
Mücadele ve Hudut Kapıları Şube
Müdürlüğü ekipleri, Vatan Mahal-
lesi ve çevresinde uygulama nokta-
sında şüphe üzerine Ahmed F. ve
Muhammed Alı F. idaresindeki iki
otomobili durdurdu.Ekipler, yap-

tıkları kontrolde araçtaki 12 Suriye
uyruklunun yurda yasal olmayan
yollarla girdiğini belirledi.Sürücü-
ler Ahmed F. ve Muhammed Alı F.
göçmen kaçakçılığı iddiasıyla göz-
altına alındı, düzensiz göçmenler
ise sınır dışı edilmek üzere İl Göç
İdaresi Müdürlüğüne gönde-
rildi.Gözaltına alınan sürücüler, iş-
lemlerinin ardından sevk edildiği
adliyede çıkarıldığı nöbetçi hakim-
likçe tutuklandı.

iki otomobilde 12 düzensiz göçmen yakalandı

Osmaniye merkezli 3
ilde terör operasyonu

Kaynak: İl Emniyet Müdürlüğü
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O s m a n i ye ' d e
yayla yolunda
soğuk havaya ilginç
bir çözüm bulan bir
genç, dikkatleri
üzerine çekti.

Zorkun Yaylası
yolunda arkadaşla-
rıyla sohbet etmek
için buluşan genç,
üşüyünce yanında
getirdiği ba�ani-
yeyi kullanarak
kendine konforlu
bir ortam oluş-
turdu.

Kent merkezine
göre daha soğuk
olan yayla yolu,

özellikle kış ayla-
rında serin hava-
sıyla biliniyor.
Ancak bu durum,
sohbetinden ödün
vermeyen Osmani-
yeli genci yıldır-
madı. Çözümü
ba�aniye getir-
mekte bulan genç,
arabasının üzerine
uzanarak adeta ev
rahatlığını yayla yo-
luna taşıdı.

Yaşadığı keyifli
anları paylaşan
genç, “Arkadaşla-
rımı çok seviyorum.
Manzarasıyla ve

temiz havasıyla
yayla yoluna da
hayranım. Buraya
gelip kendimi şarj
ediyorum. Malum
son günlerde hava-
lar çok soğudu.
Yayla yoluna gel-
memektense önlem
alarak gelmeyi ter-
cih e�im. Yoldan
geçenler kornaya
basıyor, herkes gü-
lüyor bu hareke-
time ama ben her
zaman rahatımı dü-
şünürüm,” dedi.

Bu sıradışı man-
zara, yoldan geçen-

lerin de ilgisini çe-
kerken, gencin pra-
tik çözümü sosyal
medyada gündem

oldu. Hem soğuk
havaya hem de Os-
maniyelilerin soh-
bet tutkusuna dair

eğlenceli bir anı ola-
rak hafızalara ka-
zındı.

Haber Bülteni

Zorkun yolunda bunu görenler şaştı kaldı

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
Kadirli Huzurevi
inşaatında inceleme
ve denetlemelerde
bulundu.

Vali Yılmaz’ın
inceleme ziyare-
tinde Kadirli Kay-
makamı Erdinç
Dolu, İl Özel İdaresi
Genel Sekreteri
Hamit Coşkun, Aile

ve Sosyal Hizmetler
İl Müdürü Tolga
Nacar da yer aldı.

İnşaa�a incele-
melerde bulunarak
yapılan çalışmalar
hakkında bilgi alan
Vali Yılmaz daha
sonra yaptığı açıkla-
mada, “12 Mayıs’ta
başladığımız Ka-
dirli Huzurevi’mi-
zin inşaatı hızla

devam ediyor. Nor-
mal süresi Ağustos
ayı olmasına rağ-
men yüklenici fir-
manın hedefi Nisan
ayında tamamla-
mak. İnşallah Nisan
ayında tamamlayıp
hemşerilerimizin
hizmetine sunmayı
hedefliyoruz. Hu-
zurevimiz çok mo-
dern, huzurevinde

kalacak hemşerileri-
mizin huzur ve
mutluluk içinde
oturabilecekleri ni-
telikte, standartları
yüksek olarak inşa
edilmektedir. Ka-
dirli Huzurevimiz,
48 odamız tek kişi-
lik ve 24 odamız çift
kişilik olarak inşa
edilmekte olup, 96
büyüğümüze hiz-

met verecek. Ta-
mamlandığında in-
ş a l l a h
Osmaniye’miz ve
Kadirli’miz adına
çok önemli bir hiz-
meti kazandırmış
olacağız. İstihdam
anlamında da bu-
rada yaklaşık 100
personel çalışacak,
Kadirli İlçemizin is-
tihdamına da

önemli bir katkı
sağlanmış olacak.
Şimdiden Ka-
dirli’mize, Osmani-
ye’mize hayırlı
olmasını diliyorum.
Bir an evvel bitirip
hemşerilerimizin
hizmetine sunmak
için gayretle çalış-
malarımızı sürdü-
rüyoruz” dedi.

Kaynak: Valilik

Osmaniye mer-
kezli 3 ilde terör ör-
gütü DEAŞ'a
yönelik operas-
yonda gözaltına
alınan 3 şüpheli tu-
tuklandı.İl Emniyet
Müdürlüğü ekip-
leri, terör örgütü-
nün Suriye'deki
faaliyetlerine katıl-
dıkları iddia edilen
3 şüphelinin kimli-
ğini belirledi.Os-
maniye, Gaziantep
ve Hatay’da düzen-

lenen operasyon-
larda yakalanan
zanlılar A.K., M.A.,
M.Ş., emniyete gö-
türüldü.Adreslerde
bulunan dijital ma-
teryaller incele-
m e y e
alındı.Emniyetteki
işlemlerinin ardın-
dan adliyeye sevk
edilen zanlılar nö-
betçi mahkemece
tutuklandı.

İl Emniyet
Müdürlüğü

Osmaniye merkezli 3 ilde terör operasyonu

Vali Yılmaz, Kadirli Huzurevi inşaatını inceledi

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde ya-
şayan 76 yaşındaki 5
çocuk babası emekli
Arapça öğretmeni

Hazım Yakar, yıllar
önce Hat sanatına ve
Deniz kabuklarına
olan ilgisini sanata
dönüştürdü.

Bugüne kadar
binlerce eser kazan-
dıran Yakar, evinin
bir köşesini sanat
odasına çevirdi. Kü-
çüklüğünden beri
güzel sanatlara ilgisi
olan Yakar, yaklaşık
40 yıldan buyana bu
sanatı yaşatıp gele-
cek nesillere de ak-
tarmak istiyor.

Bugüne kadar
binlerce eser kazan-
dıran Yakar, 8’inci
sergisini açmanın
mutluluğunu yaşı-
yor. Yakar, hat sana-
tıyla yazdığı ayet,
sure, besmele, hadis
ve Allah´ın isimleri-
nin üzerini, milimet-
rik kesimlerle elde
e�iği buğday (Deli
şifan) saplarıyla
kaplıyor.

Küçüklüğünden
beri güzel sanatlara
karşı merakı olan
Yakar, ha�atların
boyayla yazdıkları
hatları yazıları ekin
saplarıyla neden ya-
pılmasın diyerek

ufak ufak yapmaya
başladı.

Güzel sanatlara
merakı olan yaşlı
adam öğretmen ol-
masının ardından
bu sanatı boş za-
manlarında ağırlık
verdi.Kendisinin
Arapça öğretmeni
olmasının avantajını
da kullanan Yakar,
ortaya muhteşem
eserler çıkar�ı.

Ayrıca, Mer-
sin´in Erdemli ilçe-
sinde görev
yaparken, sahilde
yürürken renkleri ve
şekilleri nedeniyle

dikkatini çeken
deniz kabuklarını
toplamaya başladı.

Topladığı deniz
kabuklarını vazo,
tablo, kalemlik,
anahtarlık, çerçeve
gibi süs eşyalarına
dönüştüren Yakar,
emekli olduktan
sonra evinin bir oda-
sını sanat atölyesine
çevirdi. Sanat aşkını
ilk günkü heyecanla
sürdüren Yakar,
yaptığı çalışmaları
açtığı sergilerle in-
sanların beğenisine
sunuyor.

Yaptığı sanatın

zor, zahmetli ancak
zevk ve mutluluk
duyduğunu belirten
Hazım Yakar, elin-
den geldiğince bu
sanatı yapmayı ve
yaşatmayı düşünü-
yor.

Yakar ayrıca ser-
giden elde e�iği ge-
lirin yarısını da
Gazze halkına bağış-
layacak.

Sergiyi gezenler
ise hayranlıklarını
gizleyemezken sev-
ginin 10 gün bo-
yunca açık kalacağı
belirtildi.

Haber Bülteni

Hat sanatı ve deniz kabuklarını sergiledi

Bu yıl ana pazar Rusya'nın
dışında Almanya, İngiltere ve
Polonya'dan beklenenin üze-
rinde turist ağırlayan Antal-
ya'da turizmciler, dünyada
önemli kaynak pazarlar ara-
sında yer alan Fransa'ya yö-
neldi.

Turizm kenti Antalya, dün
itibarıyla hava yolu ve kruva-
ziyer turizmiyle 16 milyon 850
bin yabancı turisti konuk e�i.
Kente gelen ziyaretçilerin ül-
kelerine göre Rusya ilk, Al-
manya ikinci, İngiltere üçüncü
ve Polonya dördüncü sırada
yer aldı.

Türkiye Turizm Tanıtım ve
Geliştirme Ajansının özellikle
yurt dışında gerçekleştirdiği
tanıtım faaliyetleri alternatif
pazarların oluşmasına katkı
sağladı. İngiltere pazarı 1,5
milyon barajını aştı, daha ön-
ceki yıllarda 1 milyonun al-
tında kalan Polonya pazarı da
bu yıl 1,5 milyona yaklaştı.

Turizmciler, seyahat en-
düstrisinde önemli paya sahip
farkla kaynak pazarlara yö-
neldi. Bunların başında bu yıl
yaklaşık 176 bin turistin gel-
diği Fransa oldu.

İlk etaptaki hedef 500
bin Fransız turist

Akdeniz Turistik Otelciler
ve İşletmeciler Birliği Başkanı
Kaan Kaşif Kavaloğlu, AA
muhabirine, Antalya'nın
dünya turizminde kendisini
kanıtladığını ve turizmciler
olarak kent için yeni hedefler
belirlediklerini söyledi.

Yıllardır tek pazara bağlılı-
ğın sıkıntılarını yaşadıklarını
ifade eden Kavaloğlu, pazar
çeşitliliği konusunda Kültür
ve Turizm Bakanlığı ve özel
sektör işbirliğinde çalışmalar
yapıldığını kayde�i.

Kavaloğlu, savaş halindeki
Rusya'nın bu yıl da bir numa-
ralı pazar olduğunu anımsata-
rak Rusya'dan gelen turist
sayısının 4 milyona yaklaştı-
ğını belir�i. İkinci sırada yer
alan Almanya'dan gelen turist
sayısının da 3,5 milyon civa-
rında olduğunu aktaran Kava-
loğlu, "Üçüncü sıradaki
İngiltere pazarında 1750 kişiye
ulaştık. 2025'te hedef 2 milyon
İngiliz turisti Antalya'ya geti-
rebilmek. Polonya çok önemli
pazar, 1 milyonu aşarak dör-
düncü pazarımız oldu. Arka-
dan Kazakistan ve Hollanda
geliyor. Bu pazarlarda 2025'te
de yüzde 7-8'lik bir artış öngö-
rüyoruz. İngiltere ve Alman-
ya'da ise yüzde 10'un üzerinde
bir büyüme bekliyoruz." diye

konuştu.
Dünyada ABD, Çin, İngil-

tere, Almanya ve Fransa
olmak üzere 5 önemli kaynak
pazar bulunduğunu anlatan
Kavaloğlu, mesafe nedeniyle
ABD ve Çin'den çok sayıda tu-
rist getiremediklerini ifade e�i.
İngiltere ve Almanya'da çift
haneli büyümenin başladığını
dile getiren Kavaloğlu, şöyle
devam e�i:

"Yoğunlaştığımız bir pazar
da Fransa. Fransa'nın kendi
sahilleri olduğu için buradan
çok fazla turist alamıyoruz.
Buraya yoğunlaşmamız gere-
kiyor, çünkü dünya turiz-
minde büyük kaynak
pazarlardan biri Fransa. Hem
Turizm Tanıtım ve Geliştirme
Ajansı hem oteller olarak ça-
lışmalara başladık. İlk etapta
hedef Fransa'dan 500 bin ki-
şiyi Antalya'ya getirmek daha
sonra ise bu pazarda milyon
sayılarına ulaşmak."

"Kış sezonunda turist
sayısını 1,5 milyonun

üzerine çıkarmak istiyoruz"
Kaan Kaşif Kavaloğlu,

ken�e 7 ay boyunca deniz,
kum, güneş ağırlıklı turizm
hareketliliği yaşandığını, en
fazla turizmin bu dönemde
geldiğini belirterek, kente kış
döneminde gelen turistin sayı-
sını da artırmak istediklerini
dile getirdi. Gelen turist sayı-
sına bağlı olarak az sayıda ote-
lin açık kaldığını ifade eden
Kavaloğlu, şunları söyledi:

"Turizmi çeşitlendirmek
için ciddi bir altyapı olması ge-
rekiyor. Golf, spor turizmi
bunlardan biri. Antalya'da 18
tane golf sahası var, dünyanın
sayılı golf merkezlerinden biri
de Belek. Kongre turizminde,
otellerimizin büyük bir bölü-
münde kongre ve seminerler
yapılıyor. Sağlık turizminde
son zamanlarda Antalya özel-
likle yüz, çene cerrahisinde,
diş hekimliğinde ön plana
çıktı. Antalya'da turizmi çeşit-
lendirebiliyoruz. Geçen yıl kış
döneminde 750 bin kişiyi ağır-
ladık, bu sene yani 2024'ün
kasım, aralık, 2025'in ocak,
şubat ve mart aylarını kapsa-
yan 5 ayda 1,5 milyonun üze-
rinde turisti ağırlamayı
hedefliyoruz, başaracağımıza
da inanıyoruz."

Antalya Havalimanı'nın
kapasitesinin de ar�ığını ha-
tırlatan Kavaloğlu, kentin ra-
hatlıkla 20 milyonun üzerinde
turisti konuk edebileceğini
ifade e�i.

Kaynak: AA

Turizmde Fransa
pazarına yöneldi
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O s m a n i ye ’d e
seyir halindeki oto-
mobilin park halin-
deki araca çarparak

takla a�ığı kazada 1
kişi yaralandı.

Kaza, Bahçe il-
çesi Hastane Cadde-

si'nde meydana
geldi. Sevgi Y. idare-
sindeki 07 BMN 853
plakalı otomobil sü-

rücüsünün direksi-
yon hakimiyetini
kaybetmesi sonucu
yol kenarında park
halinde duran 38 ZC
135 plakalı otomo-
bile çarptı.

Çarpmanın etki-

siyle takla atan oto-
mobil, kaldırımda
bulunan oturma
banklarına çarparak
durdu. Kazayı gö-
renler durumu
112’ye bildirdi.

Kaza yerine

gelen sağlık ekipleri
yaralanan sürücü
Sevgi Y. ambulansla
Bahçe Devlet Hasta-
nesi’ne kaldırdı.

Polis kazayla il-
gili inceleme başla�ı.

Kaynak: İHA

Birleşmiş Milletler Tu-
rizm Teşkilatınca "en iyi tu-
rizm köyü" ünvanına layık
görülmesi dolayısıyla tanı-
nırlığı artan Antalya'daki Or-
mana Mahallesi'nin tarihi
yapıları ve doğal güzellikle-
riyle gelecek yıl daha çok zi-
yaretçi ağırlaması
bekleniyor.

İbradı ilçesindeki Or-
mana, bölge sakinlerinin
yüzyıllardır koruduğu gele-
neksel mimarisi ve el değme-
miş doğasıyla son yıllarda
adından sıkça söz e�iriyor.

Toros Dağları'nın etekle-
rine kurulu Ormana, "düğ-
meli ev" olarak adlandırılan
tarihi yapıları, yöre kültürü-
nün izlerini taşıyan sokak-
ları, eşsiz doğa manzaraları
eşliğindeki yürüyüş rotaları
ve zengin yöresel lezzetle-
riyle ziyaretçilerin ilgisini çe-
kiyor.

Yerli ve yabancı turistler,
Ormana'nın güzelliklerinin
yanı sıra yakınında bulunan
Türkiye'nin en büyük, yer
altı gölüne sahip Altınbeşik
Mağarası ve Toroslar'ın vahşi
yılkı atlarına ev sahipliği
yapan Eynif Ovası'nı ziyaret
ederek unutulmaz bir dene-
yim şansı yakalıyor.

Ormana'nın, Birleşmiş
Milletler Turizm Teşkilatının
2024 değerlendirmesinde "en
iyi turizm köyü" seçilmesiyle
yaklaşık 120 bin ziyaretçi
ağırlayan ilçe turizminde
2025'te hareketliliğin artacağı
öngörülüyor.

- "Ormana bu ödülle mar-
kalaşmış oldu"

Kültür ve Turizm İl Mü-
dürü Candemir Zoroğlu, AA
muhabirine, Turizm, Tanıtım
ve Geliştirme Ajansı (TGA)
ile ken�e sürdürülebilir tu-
rizm alanında önemli çalış-
malara imza a�ıklarını
söyledi.

Ormana'nın aldığı ödülün
TGA ve belediye işbirliğin-
deki çalışmaların sonucu ol-
duğunu belirten Zoroğlu,
"Burada bir sinerji oluştur-
duk ve Ormana ödülünü
aldı, bir marka değeri ka-
zandı. Ormana hem doğal
güzellikleri hem de kültürel
mirası ile çok önemli bir
bölge. Bu ödülle markalaş-
mış oldu. Amacımız orada
sürdürülebilir turizmin yü-
rütüldüğünü gösterip, ziya-
retçi çekmek. Gerek kitle

turizminden gerekse farklı
turizm ürünlerinden talep al-
masını sağlamak. Orma-
na'nın dışında Üçağız da
adaylarımızdan bir tanesi. O
da gelişme programını aldı,
çalışmalarımız devam edi-
yor. İnşallah Üçağız da
dünya turizm köyüne katıl-
mış olacak." diye konuştu.

"Herkesin gelip
görmesi gereken bir
açık hava müzesi"

İbradı Belediye Başkanı
Hatice Sekmen ise ilçenin
Ci�aslow (Sakin Şehir), Or-
mana'nın ise "en iyi turizm
köyü" ünvanını alması dola-
yısıyla büyük mutluluk yaşa-
dıklarını ifade e�i.

İlçenin adeta bir açık hava
müzesi olduğunu dile geti-
ren Sekmen, "İbradı merkez,
Ormana ve Ürünlü mahalle-
miz düğmeli evleriyle meş-
hur. Herkesin gelip görmesi
gereken bir yer. Ormana ko-
ruma altındaki geleneksel
yapıları daha fazla olduğu
için 'en iyi turizm köyü' ün-
vanı aldı ve bizi gururlan-
dırdı." dedi.

Kültür ve Turizm Bakanı
Mehmet Nuri Ersoy'un Or-
manalı olduğunu anımsatan
Sekmen, bölgenin tanıtımına
ve gelişimine katkı verenlere
ve Bakan Ersoy'a teşekkür
e�i.Bölgenin 300'den fazla
düğmeli eve sahip olduğunu
ve bu tarihi dokuyu koru-
maya çalıştıklarının altını
çizen Sekmen, şunları kay-
de�i:

"En iyi turizm köyü ünva-
nının bölgeye katkısını görü-
yoruz, daha şimdiden merak
edip gelen turistler var. Gele-
cek yıl 200 bin ziyaretçi ağır-
lamayı hedefliyoruz.
Tanıtımlarla geliştirerek,
yerel esnafa destek vererek
bu sayıları ikiye katlayacağız.
İbradı ilçemiz yılkı atlarıyla,
düğmeli evleri, Altınbeşik
Mağarası, Ormana Mahalle-
si'ndeki doğal güzellikleriyle,
bağları, bahçeleriyle, yöre
kültürü ve gastronomisiyle
önümüzdeki yıllarda Türki-
ye'nin parlayan yıldızı ola-
cak."

Sekmen, bölgeye gelen zi-
yaretçilere restore edilen ko-
naklarda, pansiyonlarda ve
butik otellerde konaklama
imkanı sunduklarını sözle-
rine ekledi.

Kaynak: AA

“En İyi Turizm Köyü”
Ormana'ya İlgi Artıyor

Osmaniye Cebe-
libereket Gazeteci-
ler Cemiyeti (CGC)
Başkanı ve Akdeniz
Gazeteciler Fede-
rasyonu Genel Baş-
kan Vekili Ali
Cihangir, Kadirli
Kaymakamı Erdinç
Dolu’yu maka-
mında ziyaret e�i.
Ziyarete, Kayma-
kam Refiki Muham-

met Hasan Kukuş
da eşlik e�i. Sohbet
havasında geçen
görüşmede, ilçede
yürütülen hizmet-
ler, yatırımlar ve ga-
zetecilerin çalışma
koşulları üzerine
karşılıklı fikir alış-
verişinde bulu-
nuldu.

Halkla İç İçe
Görev Süreci

CGC Başkanı Ali
Cihangir, ziyaretin
ardından yaptığı
açıklamada, halkın
kapısını çalıp bir
fincan kahvesini
içen, esnafın işye-
rine girip hayırlı
işler dileyen yöneti-
cilerin her zaman
başarılı olacağını,
halkın bu anlayışla
görev yapan yöneti-

cilere her zaman
güven duyduğunu
vurguladı.

Kadirli Kayma-
kamı Erdinç Do-
lu’nun bu anlayışla
görev yaptığını göz-
lemlediklerini belir-
ten Cihangir,
"Halkın sesi olan
biz basın mensup-
ları işte böylesine
özveriyle görev

yapan kamu yöneti-
cilerimizin her
zaman yanında ol-
malıyız. Sayın Kay-
makamımız sürekli
sahada, halkla
yakın temas halinde
bir görev süreci yü-
rütüyor. Kendisine
kamuoyu adına
yaptıkları hizmet-
lerden ve görev an-
layışlarından dolayı
teşekkür ediyo-
rum." dedi.

İlçe halkının
Kaymakam Do-
lu’ya duyduğu sev-
giden söz eden
Cihangir, basın
mensuplarının kay-
makamlık faaliyet-
lerini kamuoyuna

aktarma nokta-
sında büyük bir
görev üstlendiğini
vurguladı.

Basının Görevi
ve Halkla İletişim

Cihangir, yapı-
lan yatırım ve pro-
jelerin kamuoyuyla
paylaş ı lmas ın ın
halk gözünde pro-
jelere olan değeri
artırdığını dile ge-
tirdi. Bu noktada
basının rolünün ha-
yati olduğunu be-
lirten Cihangir,
gazeteciler olarak
üzerlerine düşen
görevi yerine getir-
meye hazır olduk-
larını söyledi.

Kaynak: CGC

Osmaniye Valisi
Dr.Erdinç Yılmaz,
yılın son gününde
Devlet Hastanesini

ziyaret e�i.
Vali Yılmaz, zi-

yaretinde hastanede
tedavi gören hasta-

lara geçmiş olsun
dileklerini ileterek
hasta yakınlarıyla
sohbet e�i.

Görevi başın-
daki sağlık çalışan-
ları ile de görüşen
Vali Yılmaz, feda-
karca görev yapan
sağlık çalışanlarına
yeni yılda sağlık ve
başarı diledi.

Hastane ziyare-
tinde Vali Yılmaz’ın
yanı sıra İl Jan-
darma Komutanı
Jandarma Kıdemli
Albay Şener Kay-
tez, İl Emniyet Mü-
dürü Mehmet
Sarıbuva, İl Sağlık
Müdürü V.Kamu
Hastaneleri Hiz-

metleri Başkanı
Dr.Ender Erikan,
B a ş h e k i m
U z m . D r . M ü r s e l

Koçer ve Hastane
Yönetimi de yer
aldı.

Haber Bülteni

CGC Başkanı Cihangir, Kaymakam Dolu’yu
ziyaret etti

AK Parti Merkez
Karar ve Yönetim
Kurulu (MKYK)
Üyesi ve Genel Se-
kreter Yardımcısı İs-
mail Kaya, 2025
yılına büyük bir he-
yecan ve umutla
girdiklerini belir�i.

Kaya, 2024’te
gerçekleştirilen ta-
rihi adımları ve
2025’te hedeflenen
projeleri vurgulaya-
rak, yeni yılın ülke
için kalkınma, birlik
ve beraberlik içinde
geçeceğine olan
inancını dile getirdi.

"Türkiye Yüzyı-
lı’nın Meyvelerini
Topladık"

Mesajında, 2024
yılını “Türkiye Yüz-
yılı” vizyonunun
somut başarılarının
görüldüğü bir yıl
olarak tanımlayan

Kaya, savunma sa-
nayinden enerji ya-
t ı r ı m l a r ı n a ,
ekonomiden eği-
time kadar birçok
alanda önemli iler-
lemeler kaydedildi-
ğini söyledi.

Kaya, Cumhur-
başkanı Recep Tay-
yip Erdoğan
liderliğinde gerçek-
leştirilen yerli ve
milli projelerle, Tür-
kiye’nin hem mille-
tine hizmet e�iğini
hem de dünyada
hak e�iği konuma
adım adım yaklaştı-
ğını vurguladı.

"2025 Daha
Güçlü Türkiye İçin
Bir Başlangıç"

Kaya, 2025 yılı-
nın sadece takvim-
sel bir değişiklik
olmadığını, aynı za-
manda yeni umut-

lar ve hedeflerle
güçlü bir Türkiye’ye
ulaşma yolunda
önemli bir başlangıç
olduğunu ifade e�i.
"Yatırımlarla, proje-
lerle ve hizmetlerle
milletimizin ya-
nında olmaya
devam edeceğiz,"
diyen Kaya, çocuk-
lara daha güçlü bir
Türkiye bırakma
hedefiyle çalışmayı
sürdüreceklerini be-
lir�i.

"Birlik ve Bera-
berlik Vurgusu"

T ü r k i y e ’ n i n
büyük ve güçlü bir
ülke olma hedefine
milletin desteğiyle
ulaşılacağını söyle-
yen Kaya, mesajını
şöyle sürdürdü:

"Birlik ve bera-
berliğimizi muha-
faza ederek,

kardeşlik huku-
kunu koruyarak
Türkiye’yi aydınlık
yarınlara taşıyaca-
ğız. Bu yolda en
büyük gücümüz,
aziz milletimizin
desteği ve duası-
dır."

Osmaniyeli
Hemşehrilerine

Selam
Yeni yılın sağlık,

huzur, barış ve
refah getirmesini
dileyen Kaya, mesa-
jını Osmaniyeli va-
tandaşlarına özel
bir selamla sonlan-
dırdı:

"Değerli Osma-
niyeli hemşerilerimi
en kalbi duygula-
rımla selamlıyor,
milletçe daha nice
güzel yıllara ulaş-

mayı temenni edi-
yorum."

Kaya’nın mesajı,
yeni yıl öncesinde
Osmaniye ve Tür-
kiye genelinde
umut dolu bir at-
mosfer yaratırken,
AK Parti’nin 2025
hedeflerini de bir
kez daha kamuo-
yuna taşıdı.

Haber Bülteni

Kaya, “yeni yıla büyük heyecan ve umutla girdik”

Park halindeki araca çarpan otomobil
takla attı: 1 yaralı

Vali Yılmaz, hasta ziyaretlerinde bulundu
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Bilecik'in Bozüyük ilçesinde girişimci Aybike
Sedar, kurduğu tesiste doğal malzemelerden
üre�iği şerbetleri yurt içi pazarı ile Malezya'ya sa-
tıyor.

İstanbul Üniversitesi İngilizce İktisat Bölü-
münden 2015'te mezun olan, İngiltere'deki Uni-
versity of Bath’da "pazarlama" alanındaki yüksek
lisans eğitiminin ardından uzun yıllar ailesine ait
Eskişehir'deki restoranlarda yöneticilik yapan 31
yaşındaki Sedar, Haziran 2023'te işleri büyütmek
için kolları sıvadı.

Memleketi Bozüyük ilçesinde önceden yemek
fabrikası olarak kullanılan işletmeyi satın alan,
daha sonra burayı kardeşi Alperen Çetin'in de
yardımıyla şerbet üretim tesisine çeviren Sedar,
16 aylık AR-GE sürecinin ardından 11 persone-
liyle ekimde üretime başladı.

Osmanlı mutfağından esinlenerek ortaya çı-
kardığı, şeker yerine hurma suyu kullanılan ve
zencefil, zerdeçal, reyhan, demirhindi, karanfil,
çeşitli yapraklar ile kişniş gibi 20'ye yakın doğal
malzemeyle tatlandırılan 6 çeşit şerbetini 750 ve
250 mililitrelik cam şişelerde, ağırlıklı olarak Ege,
Marmara ve Akdeniz bölgelerindeki zincir mar-
ketler, akaryakıt istasyonları ile şarküterilerde sa-
tışa sunan Sedar, ilk ihracatını Malezya'ya 1 ay
önce yaptı.

Ürün yelpazesini genişletmek için çalışmala-
rına devam eden Sedar, gelecekte Avrupa, Uzak
Doğu ve Orta Doğu pazarına da açılmayı planlı-
yor.

"Üretimde kullandığımız malzemelerin
tamamını burada işliyoruz"

Aybike Sedar, AA muhabirine, dünyada sağ-
lıklı içeceklere yoğun ilgi olduğunu söyledi.

Bu kapsamda tarihten aldıkları reçeteleri gün-
celleyerek tüketicilerin beğenisine sunduklarını
anlatan Sedar, şöyle devam e�i:

"Katkısız, koruyucusuz oldukça doğal, her-
hangi bir renklendirici ya da aroma kullanılma-
yan ürünler elde e�ik. Üretimde kullandığımız
malzemelerin tamamını burada işliyoruz. Önce
sterilizasyon yapıyoruz. Baharatları adeta çay
gibi demleyerek içecekleri ortaya çıkarıyoruz.
Daha sonra da el değmeden şişeliyoruz."

Sedar, ürünlerinin pastörizasyon (besin mad-
delerini mikroorganizmalardan arındırmak için
uygulanan ısıtma yöntemi) sayesinde 1 yıl raf
ömrüne sahip olduğunu dile getirdi.

Geçen yaz "F İstanbul" ve "WorldFood" fuar-
larına katıldıklarını, buralarda Malezyalı yetkili-
lerle tanıştıklarını ifade eden Sedar, "İlk ticarete
dönüşen işlem Malezya oldu. 12 ay sıcak ve Müs-
lüman bir ülke olması ve doğal içeceklere ilgi gös-
termeleri pazarımızın önünü açtı. Oradaki satış
ağımızı genişletmek için çalışmalara devam edi-
yoruz." diye konuştu.

İçeceklerinin "modern şerbet" olarak da bilin-
diğini belirten Sedar, Anadolu topraklarından
doğan bir dünya markası olmayı hedeflediklerini
sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Sentetik protezle damak sorunu
Malezya'ya ihraç ediyor

Adana'da damağındaki delik nedeniyle
yetersiz beslenen kedi, protez damakla sağlı-
ğına kavuştu.

Tuğçe Dilci, 9 ay önce evinin bahçesinde
dünyaya gelen ve mama verdiği sahipsiz 3
kediden birinin kilo almadığını fark etti.

Hayvansever Dilci, ağzından sürekli akıntı
gelen ve gün geçtikçe durumu kötüleşen ke-
diyi veteriner hekime götürdü.

Yapılan muayenelerde kedinin damağında
enfeksiyon kaynaklı delik oluştuğu tespit
edildi.

Birkaç kez farklı veteriner hekim tarafın-
dan müdahale edilerek dikilen damağın ye-
niden açılması ve beslenme sorununun
devam etmesi üzerine Dilci, veteriner hekim
İsmail Serdar Sayar ile irtibata geçti.

Sayar, yaptığı kontrolle, kediye protez
damak takılmasına karar verdi.

Sayar'ın diş hekimi arkadaşı tarafından
hafif anestezi altında damak ölçüsü alınan ke-
diye, insanlardaki protez dişlerde kullanılan
pembe renkli sentetik elyaftan oluşan protez
damak hazırlandı.

Veteriner hekim Sayar, hazırlanan protezi
bir saati aşan operasyonla kedinin damağına
yerleştirdi.

Ameliyatın ardından bir süre komada ka-
larak takibi yapılan kedi, kendine gelerek sağ-
lığına kavuştu.

"Damak" adı verilen dişi kedi, takılan pro-
tez damak sayesinde yeniden mama yer hale

geldi.
"Şu anda yaş mamayı rahatlıkla yiyor"

Veteriner hekim İsmail Serdar Sayar, AA
muhabirine, kedinin kendisine getirildiğinde
durumunun kötü olduğunu anlattı.

Kedinin beslenememesinden kaynaklı
bünyesinin çok zayıf kaldığını belirten Sayar,
yara çevresindeki iltihaplanma nedeniyle de
damağın dikilemez hale geldiğini belirtti.

Sayar, daha önce de böyle bir şikayeti olan
kediye protez damak taktığını dile getirdi.

Bu konuda yaptığı ikinci operasyonun da
başarıyla sonuçlandığını belirten Sayar, şöyle
konuştu:

"Kedi 9 aylık olmasına rağmen 3,5-4 aylık
kadar küçük kalmıştı. Hem küçük kalmış
hem enfeksiyon nedeniyle bölge çürümeye
başlamış. Ameliyat sonrası narkozdan çıkabi-
lir mi diye endişe ediyorduk. Ameliyattan
sonra 24 saat komada kaldı. Fakat daha sonra
dualarla, teknikle, teknolojiyle bu arkadaşı-
mız canlandı yemeye başladı. Şu anda yaş
mamayı rahatlıkla yiyor. Yaşamını bu pro-
tezle sürdürecek."

Sayar, tedavide kullanılan protez dama-
ğın, insanlarda takma dişlerin pembe renkli
damak kısmıyla aynı olduğunu söyledi.

Kendinin sağlığına kavuştuğunu belirten
Sayar, "Damak" adını verdikleri kedinin hay-
vansever tarafından sahiplenildiğini de kay-
detti.

Kanak: AA

Çözülen kedi sağlığına kavuştukavuştu
Girişimci kadın, ürettiği şerbetleri
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Osmaniye 'nin
Düziçi ilçesine bağlı
Ellek Belediye Baş-
kanı Abbas Yeşilde-
mir, Şehit
Necme�in Yıldız
Ortaokulu'nun Vo-
leybol Şampiyonla-
rını belediyede
misafir e�i.Başkan
Yeşildemir, geçtiği-
miz günlerde Os-
maniye il genelinde
düzenlenen okullar
arası Voleybol Tur-
nuvası'nda şampi-
yon olan Şehit
Necme�in Yıldız
Ortaokulu voleybol
takımını ve okul yö-
neticilerini tebrik

e�i. Misafirlikte, 6-
11 Ocak tarihleri
arasında Gazian-
tep'te yapılacak
olan bölge şampiyo-
nasında da başarılar
dileyen Başkan Ye-
şildemir, "Bize bu

gururu yaşatan
şampiyon takımı-
mız başta olmak
üzere ailelerine ve
okul yönetimine
ayrı ayrı teşekkür
ediyorum" şeklinde
konuştu.

Yeşildemir, Ellek
Belediyesi olarak
spora ve sporcuya
olan desteği vurgu-
layarak, "Kapalı
spor salonumuz,
basketbol/voleybol
sahamız ve sentetik

çim yüzeyli futbol
sahamızla, dün ol-
duğu gibi bundan
sonra da spor ca-
miasına destek ol-
maya devam
edeceğiz" dedi.

Şampiyon öğ-

renciler, okul yöne-
ticileri ve Başkan
Yeşildemir, başarı-
ların devamını dile-
yerek birbirlerine
teşekkür e�iler.

Ellek
Belediyesi

Kadirli-Osma-
niye İl Yolu ve Bağ-
lantı Yolları Projesi
kapsamında önemli
bir adım atıldı.

Ak Parti Osma-
niye Milletvekili ve
TBMM Plan ve
Bütçe Komisyon
Üyesi Seydi Gülsoy,
projenin hızlanması
için ihtiyaç duyulan
acele kamulaştırma
kararının Cumhur-

başkanı Recep Tay-
yip Erdoğan'ın ona-
yıyla Resmi
Gazete'de yayım-
landığını duyurdu.

M i l l e t v e k i l i
Seydi Gülsoy; İnsan
Haklarını İnceleme
Komisyonu Başkanı
Derya Yanık ile bir-
likte projeye ilişkin
t e m a s l a r ı n ı n
olumlu sonuç verdi-
ğini belirterek,

“Hamdolsun, Ka-
dirli-Osmaniye yo-
lumuzu çift şerit
olarak yapacağız.
Bu yatırım, Osmani-
ye’miz için son de-
rece önemli bir
projedir. Kadirli,
Sumbas, Kahra-
manmaraş Andırın
ve bu ilçelerimize
bağlı köylerin ulaşı-
mında büyük ko-
laylık sağlayacak.
Ayrıca, özellikle ha-
talı sollama sonucu
meydana gelen tra-
fik kazalarının da
önüne geçeceğiz”
dedi.

Proje kapsa-
mında yapılacak çift
şeritli yol, bölge hal-
kının ulaşım ihti-
y a ç l a r ı n ı
karşılamanın öte-
sinde, trafik güven-
liğini artırarak can
kayıplarını önle-
meyi hedefliyor.

Gülsoy, yolun
kısa bir süre içinde
tamamlanarak hiz-
mete girmesi için
çalışmaların tüm hı-
zıyla devam edece-
ğini ifade e�i.

Seydi Gülsoy,
Cumhurbaşkan ı
Recep Tayyip Erdo-
ğan’a ve projeye
destek veren Ulaş-
tırma ve Altyapı Ba-
kanı Abdulkadir
Uraloğlu’na, ayrıca
Karayolları Genel

Müdürü’ne teşek-
kür ederek, “Bu
proje; Osmani-
ye’mize, Kadir-
l i ’ m i z e ,
Sumbas’ımıza, Kah-
ramanmaraş Andı-
rın ilçemize ve bu
ilçelerimizin köyle-
rine ulaşım konu-
sunda büyük katkı
sağlayacaktır. Ha-
yırlı olsun,” şek-
linde konuştu.

Bölgenin ekono-
mik kalkınmasını

destekleyecek ve
ulaşımda önemli bir
rahatlama sağlaya-
cak olan bu proje,
bölge halkı tarafın-
dan da memnuni-
yetle karşılanıyor.
Kadirli-Osmaniye İl
Yolu’nun çift şeritli
olarak hizmete gir-
mesiyle hem gü-
venli hem de
konforlu bir seyahat
imkanı sunulması
hedefleniyor.

Haber Bülteni

Osmaniye – Kadirli bağlantı yolları projesi onaylandı

Osmaniye Kor-
kut Ata Üniversitesi
(OKÜ) akademis-
yenleri, TÜBİTAK
2204 Ortaokul ve
Lise Öğrencileri
Araştırma Projeleri

Yarışmaları kapsa-
mında öğretmen-
lere yönelik teorik
ve uygulamalı eği-
timler düzenledi.

Program, öğren-
cilerin bilimsel me-

todolojiye uygun
projeler geliştirme-
lerine katkı sağla-
mak amacıyla
gerçekleştirildi.

Eğitim prog-
ramı, OKÜ Rektör-

lük Büyük Salon’da
başladı, Ar-Ge Mer-
kezi toplantı salo-
nunda devam e�i.

OKÜ Araştırma
ve Yenilikçilik Di-
rektörlüğü (AYD)

desteğiyle düzenle-
nen etkinlikte, öğ-
r e t m e n l e r i n
danışmanlık süreç-
lerindeki bilgi ve
becerilerinin gelişti-
rilmesi hedeflendi.

E ğ i t i m l e r d e
OKÜ akademisyen-
leri, araştırma pro-
j e l e r i n i n
planlanması, yürü-
tülmesi ve rapor-
lanmasına yönelik
detaylı bilgiler
sundu. Ayrıca, uy-
gulamalı çalışma-
larla öğretmenlerin
bu süreçteki dene-
yimlerini pekiştir-
mesi sağlandı.

Program so-
nunda öğretmen-
ler, eğitimlerin
TÜBİTAK 2204
Araştırma Projeleri
Yarışmaları’na katı-
lacak öğrencilerin
daha etkili ve bi-
limsel projeler ha-
z ı r l a m a l a r ı n a
önemli katkılar su-
nacağını belirtti.

OKÜ’nün bu tür
eğitimlerle öğret-
men ve öğrenciler
arasındaki bilimsel
etkileşimi güçlen-
dirmeye devam
edeceği vurgu-
landı.

Kaynak: OKÜ

OKÜ’den TUBİTAK için öğretmenlere eğitim desteği

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
Kadirli İlçesinde
inşaatı devam
eden deprem ko-
nutlarında incele-
m e l e r d e
bulunarak, yapılan
çalışmalar hak-

kında bilgi aldı.
Vali Yılmaz'ın in-
celemelerinde Ka-
dirli Kaymakamı
Erdinç Dolu, İl
Özel İdaresi Genel
Sekreteri Hamit
Coşkun da yer
aldı.

Vali Yılmaz incele-
melerinin ardın-
dan yaptığı
açıklamada, "Ka-
dirli’de 310 adet
sosyal konutumuz
tamamlanmış du-
rumda. 854 dep-
rem konutumuzun

da inşaatı hızla
devam ediyor. İn-
şallah Mayıs
ayında tamamla-
mayı hedefliyoruz.
Kadirli İlçemizde
de toplu konutları-
mızı tamamlayıp,
evi ağır hasarlı
olan hak sahibi
hemşerilerimizi in-
şallah konutlarına
kavuşturmuş ola-
cağız. Konutları-
mız çok sağlam,
depreme daya-
nıklı, standartları
yüksek, modern
konutlar. Burada
da yapılan konut-
larımız, bütün Os-
m a n i y e ’ m i z d e
olduğu gibi, hem-
ş e r i l e r i m i z i n

huzur içinde,
güven içinde otu-
rabilecekleri ko-
nutlar. Bütün
gücümüzle çalış-
malarımızı sürdü-
r ü y o r u z .
Konutlarımızı bir
an evvel tamamla-

yıp hemşerileri-
mize teslim etmek
en büyük hedefi-
miz. İnşallah
Mayıs ayında bu-
radaki konutları-
mızı teslim etmiş
olacağız“ dedi.
Kaynak: Valilik

Deprem konutları en kısa sürede tamamlanacak

Şampiyon sporcular, Başkan Yeşildemir’i ziyaret etti

Medicana Ataşehir Hasta-
nesi Plastik, Rekonstrüktif ve
Estetik Cerrahi Uzmanı Prof.
Dr. Fatih Doğan, rinoplasti-
nin yalnızca estetik görü-
nümü düzeltmek için
uygulanmadığını, aynı za-
manda solunum ve koku
alma gibi hayati fonksiyon-
ları iyileştirmek için de
önemli bir cerrahi işlem oldu-
ğunu belir�i.

Hastaneden yapılan açık-
lamada görüşlerine yer veri-
len Doğan, rinoplastinin hem
estetik hem de fonksiyonel
nedenlerle tercih edilebildi-
ğini kayde�i.

Burun şeklinde kemer az-
altılması, burun ucunun şek-
linin değiştirilmesi, çarpık
burnun düzeltilmesi ve
burun yapısının daraltılması
gibi işlemlerin estetik amaçlı
uygulamalar arasında bulun-
duğunu belirten Doğan, "Bazı
hastalar ise solunumunda iyi-
leşme ve burnun şeklinde de-
ğişiklik olmadan koku alma
fonksiyonlarının iyileştiril-
mesi gibi fonksiyonel rino-
plasti isteyebilir."
açıklamasında bulundu.

Doğan, doğuştan gelen
deformiteler veya travmala-
rın neden olduğu sorunların
giderilmesi için rekonstrüktif
rinoplastinin de yaygın şe-
kilde uygulandığını aktara-
rak, "Yarık dudak burun
deformitesi, eski travmatik
burun deformiteleri ve kan-
ser rezeksiyonu sonrasında
oluşan burun deformitele-
rinde rekonstrüktif rinoplas-
tiye ihtiyaç duyulur.
Rekonstrüktif rinoplasti ile
burnun hastalık öncesi görü-
nümüne ve işlevsel duru-
muna ulaşmak için burnun
yeniden yapılandırılması
amaçlanır. Tüm modern rino-
plasti türlerinde ha�a sadece
kozmetik değişikliklere yöne-
lik operasyonlarda bile dok-
torun tavsiyesi çok
önemlidir." ifadelerini kul-
landı.

"Burun anatomisi ve fiz-
yolojisini anlamak, başarılı
fonksiyonel rinoplasti için
en önemli noktalardır"
Rinoplasti işlemlerinde

cerrahların burun fizyoloji-
sini koruyarak titiz bir plan-
lama yapması gerektiğine
işaret eden Doğan, şunları
kayde�i:

"Burnun daha iyi bir koz-
metik görüntüsü ya da hasta-
nın isteklerini yerine
getirebilmek adına burnun
üst, orta veya alt üçte birlik
kısmında aşırı agresif da-
raltma hastada uzun süreli
burun tıkanıklığı semptomla-
rına yol açabilir. Bu da hasta-
nın yaşam kalitesini olumsuz
etkiler. Literatürde kozmetik
cerrahi sonrası hastalarda çe-
şitli oranlarda fonksiyonel
problemler oluşabileceği
rapor edilmiştir. Modern ri-
noplastide, hastanın arzuları
yönlendirilmeli ve bunları
doğru tedaviyle eşleştirmek

gerekmektedir."
Doğan, fonksiyonel rino-

plastide temel hedefin burun
tıkanıklığına neden olan ana-
tomik bölgeleri tanımak ve
doğru planlama yapmak ol-
duğunu belirterek, "Bunlar
hastalarda başarılı cerrahinin
anahtarıdır. Burun anatomisi
ve fizyolojisini anlamak, ba-
şarılı fonksiyonel rinoplasti
için en önemli noktalardır.
Burun solunum fonksiyonla-
rında önemli roller oynayan
anatomik yapıların fiziksel
muayenesi önemlidir. Fonk-
siyonel rinoplasti planlaması,
burun hava yolu tıkanıklığı
veya eski travma bölgelerinin
belirlenmesini ve operasyon
sırasında bu bölgelere, bir
dizi farklı teknikle hitap edil-
mesini içerir." değerlendir-
mesinde bulundu.

Rinoplastide burnun son
şeklinin, al�aki burun çerçe-
vesi ile üs�eki burun örtüsü
arasındaki etkileşimle belir-
lendiğine işaret eden Doğan,
"Bu nedenle burun derisinin
kalınlığı ve kalitesi, rinoplas-
tinin estetik sonucunu etkile-
yebilecek en önemli ameliyat
öncesi faktörlerden biridir.
Optimum rinoplasti sonucu
için ideal deri, orta kalınlıkta-
dır. Çok ince olan deri, al�aki
burun çerçevesinin tüm ku-
surlarını gösterecektir." açık-
lamalarını yaptı.

Erkek rinoplastisinde
cinsiyet kimliği korunmalı

Doğan, rinoplasti hastala-
rının çoğunluğunu kadınla-
rın oluşturduğunu, ancak
erkek hastalarda estetik iş-
lemlerin cinsiyet kimliğini
koruyacak şekilde planlan-
masının büyük önem taşıdı-
ğını vurguladı.

Erkek rinoplasti hastaları-
nın estetik hedefleri hakkında
literatürde çok fazla tartışma
bulunduğuna dikkati çeken
Doğan, şöyle devam e�i:

"Cerrahlar için ana hedef
burnu feminize etmemek ve
hastanın cinsiyet kimliğini
korumak olmalıdır. Burun
sırtının aşırı küçültülmesi,
dorsal estetik çizgilerin aşırı
daraltılması ve ucun aşırı in-
celtilmesi gibi manevralar
erkek burnunu feminize ede-
bilir. Erkek rinoplastide esas
amaç, hastanın cinsiyet kim-
liği duygusunu kaybetmeden
hastanın endişelerini tedavi
eden teknikleri uygulamak-
tır.

Estetik ameliyat isteyen
erkekler, kadınlara kıyasla
görünümlerinden daha fazla
memnuniyetsizlik duymak-
tadırlar. Bir anket çalışmasına
göre, kadın hastalardaki
memnuniyet oranı yüzde
87,6 iken erkek hastalarda bu
oran yüzde 56,1. Erkek hasta-
lar çok talepkar ve seçici veya
diğer yandan çok belirsiz ve
odaklanmamış olabilirler. Bu
nedenle iyi iletişim kurarak
hastanın beklentilerini tartış-
mak gerekir."

Kaynak: AA

Rinoplasti hem estetik hem
de sağlık için çözüm sunuyor
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